
Rondvraag Commissie RGW d.d. 30-05-2016 

 

De fractie van de VVD heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding  van Bomenkap 
Hollandsche Rading: 
 
 
Is het u bekend dat er bij Hollandsche Rading 85 Ha bomen dreigen te worden gekapt ten 
behoeve van natuurontwikkeling ? 
 
Bent u het met ons eens dat deze kap verstorend werkt op het woon- en leefmilieu in 
Hollandsche Rading ? 
 
Bent u bereid om hierover in gesprek te gaan met het bestuur van het Goois Natuurreservaat 
? 
 


